
   Protokół Nr XIV/16

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 29 kwietnia 2016 r. w sali konferencyjnej

Urzędu Miasta Kolno. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 12.40.            

Radni obecni na posiedzeniu:

1. Antonowicz Stanisław

2. Bałdyga Stanisław

3. Brzezińska Halina Jadwiga

4. Kapelański Jan

5. Konstanty Marcin

6. Kuliś Agnieszka Dorota

7. Lewandowski Antoni

8. Makarewicz Klaudiusz

9. Myhal Krzysztof Jeremi

10. Owczarczyk Lech Janusz

11. Rakowski Mariusz

12. Sielawa Paweł 

13. Szymański Piotr

14. Śniadach Mieczysław

15. Żubrowski Jan

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta – Pan Mieczysław Śniadach. Powitał przybyłych

radnych oraz wszystkich gości zgodnie z załączoną listą obecności. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną  ilość  

15 radnych udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych uchwał

oraz  wniosków.  Poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym  wraz  

z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. 

Uwag  do  porządku  obrad  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła zaproponowany porządek dzienny sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2016 rok.
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6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu Wspierania  Rodziny  w mieście

Kolno na lata 2016-2018.

7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla miasta Kolno za 2015 r.

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy miasta Kolno z organizacjami pozarządowymi

oraz innymi uprawnionymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie w 2015 roku.

9. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2015.

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Kolno

za rok 2015.

11. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za I kwartał 2016 r.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski.

13. Zamknięcie obrad.

Streszczenie posiedzenia:                                                                                   

Ad. 1. 

Jak wyżej. 

Ad. 2. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Miasta  Kolno  

Nr  XIII/16  z  dnia  4  marca  2016  r. był  wyłożony  do  wglądu  w  Wydziale  Organizacyjnym  

i  Spraw  Obywatelskich  oraz  na  sali  obrad  przed  sesją.  Z  treścią  protokołu  każdy  miał  możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu  

w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  bez  odczytania.  

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących się - 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Rada  jednogłośnie  przyjęła  protokół  Nr  XIII/16  z  dnia  

4 marca 2016 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do  punktu  3  porządku  obrad  

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta z pracy między sesjami przedstawił Pan Andrzej Duda

– Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 
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Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 4.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący  Rady  –  przechodzimy do  4  punktu  tj.   interpelacje  

i  zapytania  radnych.  W  tym  punkcie  porządku  dziennego  obrad  radni  mogą  zgłaszać  interpelacje.

Uprzejmie proszę radnych o zgłaszanie interpelacji.

Radny Paweł Sielawa zapytał o termin i zakres planowanej modernizacji stadionu miejskiego.

Radny Jan Kapelański spytał o termin zapowiadanej budowy nowego zakładu na kolneńskich Terenach

Inwestycyjnych oraz o termin rozpoczęcia remontu ulicy Wojska Polskiego.

Przewodniczący Rady zapytał, kiedy nastąpi kompleksowy remont targowicy.

Ad. 5.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do pkt  5  porządku dziennego  

tj.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2016  r.  Projekt  tej  uchwały  był  

w materiałach i był analizowany przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do

projektu uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie  Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie.  

Za  podjęciem  projektu  uchwały  głosowało  15  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów

wstrzymujących się – zero. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwałę  w sprawie zmian w budżecie  miasta  na 2016 r.  

wraz z załącznikami, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XIV/89/16

(w załączeniu)

Ad. 6.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady –  przystępujemy do 6 punktu  porządku obrad  

tj. podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Kolno 

na lata 2016-2018.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez poszczególne Komisje

Rady.  Komisje  Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i  pozytywnie zaopiniowały ten projekt

uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie  Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie.  

Za  podjęciem  projektu  uchwały  głosowało  15  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów

wstrzymujących się – zero. 
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu

Wspierania Rodziny w mieście Kolno na lata 2016-2018, Rada podjęła jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr XIV/90/16

(w załączeniu)

Ad. 7.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do  pkt  7  porządku

dziennego  

tj. ocena zasobów pomocy społecznej dla miasta Kolno za 2015 r. Ocena była w materiałach

i  była  analizowana przez poszczególne  Komisje  Rady. Komisje  Rady nie  wniosły uwag,

zatem  proszę  

o zabieranie głosu w sprawie  oceny.

Uwag do oceny nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził,  że

Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej dla miasta Kolno za 2015 r.

Ad. 8.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do pkt  8  porządku dziennego  

tj.  sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z  organizacjami  pozarządowymi  

oraz  innymi  uprawnionymi  podmiotami  w  rozumieniu  przepisów  ustawy  o  działalności  pożytku

publicznego i o wolontariacie w 2015 roku. Sprawozdanie było w materiałach i było analizowane przez

poszczególne  Komisje  Rady. Komisje  Rady  nie  wniosły  uwag,  zatem  proszę  o  zabieranie  głosu  

w sprawie  sprawozdania.

Uwag  do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  miasta  Kolno  z

organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami w rozumieniu

przepisów  ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2015 roku.

Ad. 9.

Pan Mieczysław Śniadach –  Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do pkt  9  porządku dziennego  

tj.  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2015. Sprawozdanie było w materiałach i było analizowane przez

poszczególne  Komisje  Rady. Komisje  Rady  nie  wniosły  uwag,  zatem  proszę  o  zabieranie  głosu  

w sprawie  sprawozdania.
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Uwag  do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście Kolno za rok 2015.

Ad. 10.

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do pkt 10 porządku dziennego  

tj. sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Kolno za rok

2015. Sprawozdanie było w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje

Rady nie wniosły uwag, zatem proszę o zabieranie głosu w sprawie  sprawozdania.

Uwag  do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania

Narkomanii  

w mieście Kolno za rok 2015.

Ad. 11.

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady  –  przechodzimy do pkt 11 porządku dziennego  

tj.  sprawozdanie z  działalności  Straży Miejskiej  w Kolnie za I  kwartał  2016 r.  Sprawozdanie było  

w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag,

zatem proszę o zabieranie głosu w sprawie  sprawozdania.

Uwag  do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

stwierdził,  

że Rada przyjęła  sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za I kwartał

2016 r.

Ad. 12.

Pan Mieczysław Śniadach – Przewodniczący Rady - przechodzimy do punktu 12 porządku

obrad  

tj.  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  wolne  wnioski.  Proszę  Pana

Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi.

stadion miejski
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Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – w budżecie zabezpieczono około 150 tys. zł na dokumentację

projektową remontu stadionu miejskiego, którego koszt szacuje się na około 7 mln zł. Pod koniec roku

miasto planuje złożyć wnioski na dotacje mogące pokryć koszt inwestycji nawet w 70 %. Modernizacja

będzie dotyczyć zarówno płyty bocznej jak i głównego boiska, zadaszenia trybuny, wymiany ogrodzenia

i  budowy oświetlenia.  Przewidywane jest  też wykonanie elementów lekkoatletycznych: do pchnięcia

kulą czy rzutu oszczepem. Remont zaplanowano na 2018 rok. 

tereny inwestycyjne

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta – firma w kwietniu br. otrzymała pozwolenie na budowę więc

wkrótce spodziewane jest rozpoczęcie pierwszych prac.

droga Nr 63

Pan Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta  –  na  kompleksową modernizację  ulicy  Wojska  Polskiego  

w budżecie  GDDKiA zabezpieczono 30 mln.  zł.  Obecnie Dyrekcja  przygotowuje się  do  ogłoszenia

przetargów na remont tej drogi. Czas, od rozstrzygnięcia przetargów do wejścia w fazę realizacji, może

sięgnąć  około roku więc prace  ruszą  w 2017 roku.  GDDKiA wykorzysta  dokumentację  wykonaną  

w części na zlecenie miasta Kolno. Ponieważ wyłoniona w przetargu firma nie wywiązała się do końca 

z tego zadania, miasto w ramach karnych odsetek nabyło prawa autorskie do projektu. Minister podpisał

zamianę programu na „Projektuj i buduj”. Przebudowa ulicy będzie kompleksowa i obejmie również

wymianę linii energetycznej na  doziemną.

targowica

Pan  Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta  –  musimy  podjąć  decyzję,  bo  na  targowicę  też  możemy

otrzymać dofinansowanie, tylko budżet miasta jest ograniczony. 

Wolne wnioski: 

Radna Halina J. Brzezińska -  jak daleko posunęła się sprawa sprzątania odpadów po psach? Kiedy

skończymy ten temat?

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta – myślę, że do końca maja br. będą zakupione ławki, jak i kosze. 

Przewodniczący  Rady  zapoznał  radnych  z  pismem  Instytutu  Pamięci  Narodowej  w  Białymstoku  

w sprawie działalności konspiracyjnej Mieczysława Torbicza. 

Ad. 16. 
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Przewodniczący Rady  stwierdził wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji i zamknął obrady

XIV sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta

              Mieczysław Śniadach

Protokołowała:

Monika Luty
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